
Takayama Autumn Festival (Hachiman Matsuri)
October 9, 2024 ‒ October 10, 2024

Registered on UNESCO’s Intangible Cultural Heritage List
since Dec.1st, 2016

Welcome to the 2024 Takayama Autumn Festival. 
Even though the origin of the festival is unknown, it is believed that it started between 1586 and 1692 when the 
Kanamori family governed the Hida Takayama area.  Takayama Festival is regarded as one of the three most beau-
tiful festivals in Japan, mainly due to its magnificent yatai, or festival floats, which have been preserved for around 
300 years. 
All floats are beautifully decorated with carvings, dolls, elaborately woven thick curtains, lacquerware, and bamboo 
blinds. These exquisite decorations are found not only on the outside where they are seen by the crowds, but also 
on the inside, such as under the roof and behind the doors, where elaborate carvings are waiting to be seen. 

October 9, 2024
9：00 a.m. - 5：00 p.m. Floats Exhibition：
 　　　- One float at Sakurayama Hachimangu Shrine
 　　　- Ten floats on Omotesando Street
12：00 p.m. - 12：20 p.m. Marionette Performance at Sakurayama Hachimangu Shrine
1：20 p.m. - 3：30 p.m. Procession with traditional costumes, music and performance.
1：30 p.m. ‒ 4：00 p.m. Four floats parade
2：00 p.m. - 2：20 p.m. Marionette Performance at Sakurayama Hachimangu Shrine
6：15 p.m. - 8：30 p.m. Night Festival ‒ Illuminated float parade
8：30 p.m. The floats return to their storehouses.

October 10, 2024
8：30 a.m. - 12：00 p.m.  Procession with traditional costumes, music and performance.
9：00a.m. - 4：00 p.m. Floats Exhibition：
 　　　- One float at Sakurayama Hachimangu Shrine
 　　　- Ten floats on Omotesando Street.
11：00 a.m. - 11：20 a.m. Marionette Performance at Sakurayama Hachimangu Shrine
1：00 p.m. - 1：20 p.m. Marionette Performance at Sakurayama Hachimangu Shrine
1：30 p.m. - 4：00 p.m. Procession with traditional costumes, music and performance.
4：00 p.m. The floats return to their storehouses.

Please be aware that parades and exhibitions may be cancelled due to rain or risk of rainy day. In this case, you can 
see the floats inside their storehouses. Please do not touch the floats as they are fragile.

Festival d'automne de Takayama (Hachiman Matsuri)
9 octobre 2024 - 10 octobre 2024

Inscrit sur la liste du patrimoine culturel immatériel de l'UNESCO 
depuis le 1er décembre 2016

Bienvenue au festival d'automne de Takayama 2024.
Bien que l'origine du festival soit inconnue, on pense qu'il a commencé entre 1586 et 1692 lorsque la famille Kanamori 
gouvernait la région de Hida Takayama. Le festival de Takayama est considéré comme l'un des trois plus beaux festivals du 
Japon, principalement en raison de ses magnifiques yatai, ou chars de festival, qui ont été préservés pendant environ 300 ans. 
Tous les chars sont magnifiquement décorés de sculptures, de poupées, de rideaux épais tissés de manière élaborée, d'objets en 
laque et de stores en bambou. Ces décorations exquises se trouvent non seulement à l'extérieur, où elles sont vues par les 
foules, mais aussi à l'intérieur, comme sous le toit et derrière les portes, où des sculptures élaborées attendent d'être vues.

Veuillez noter que les défilés et les expositions peuvent être annulés en raison de la pluie ou du risque de pluie. Dans ce cas, 
vous pouvez voir les chars à l'intérieur de leurs entrepôts. Ne touchez pas les chars car ils sont fragiles.

9 octobre 2024
9：00 a.m. - 5：00 p.m. 　Exposition de chars： 
   　　　- Un char au sanctuaire Sakurayama Hachimangu 
   　　　- Dix chars dans la rue Omotesando
12：00 p.m. - 12：20 p.m. Spectacle de marionnettes au sanctuaire Sakurayama Hachimangu
  1：20 p.m. - 3：30 p.m.  Procession avec des costumes traditionnels, de la musique et des spectacles.
  1 ：30 p.m. - 4：00 p.m. Défilé de quatre chars
  2：00 p.m. - 2：20 p.m.  Spectacle de marionnettes au sanctuaire Sakurayama Hachimangu
  6：15 p.m. - 8：30 p.m.  Festival de nuit - Défilé de chars illumines
  8：30 p.m. 　  Les chars retournent à leurs entrepôts.

10 octobre 2024
8：30 a.m. - 12：00 p.m.  Procession avec des costumes traditionnels, de la musique et des spectacles.
9 ：00a.m. - 4：00 p.m.　  Exposition de chars： 
    - Un char au sanctuaire Sakurayama Hachimangu 
    - Dix chars dans la rue Omotesando.
11 ：00 a.m. - 11：20 a.m. Spectacle de marionnettes au sanctuaire Sakurayama Hachimangu
  1：00 p.m. - 1：20 p.m. Spectacle de marionnettes au sanctuaire Sakurayama Hachimangu
  1：30 p.m. - 4：00 p.m. Procession avec costumes traditionnels, musique et spectacle.
  4 ：00 p.m. 　  Les chars retournent à leurs entrepôts.
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